
 

Provinciale Staten 
Zaaknummer: 251001 
 
Vragen van statenleden Walravens, Koevoets en Bos (Forum voor Democratie) 
ingevolge artikel 44 reglement van orde  
 
AANHANGSEL 
tot de notulen van de Provinciale Staten van Zeeland 2022 nummer 329. 
 
Vragen ingevolge artikel 44 van het reglement van orde over bezoeken 
vanuit de Provincie Zeeland aan bedrijven in het gebied Kruiningen-
Yerseke die de petitie tegen de Zanddijkplannen hebben gesteund.: 
 
(ingekomen: 14 september 2022) 

Vragen aan Gedeputeerde Staten Antwoorden van Gedeputeerde Staten 
1. Is het juist dat Gedeputeerden al dan niet 

samen met de CdK (en al dan niet in 
begeleiding van ambtenaren) in de voorbije 
maanden bezoeken aan bedrijven hebben 
afgelegd in de gemeente Reimerswaal 
(mede) naar aanleiding van of (mede) in het 
kader van het project Project N673 Zanddijk-
Molendijk? Zo neen, in welk kader hebben 
GS of leden vanuit GS of de CdK deze 
bedrijven dan wel bezocht? 
 

1. Ja, in het kader van het Project N673 
Zanddijk-Molendijk zijn gesprekken met 
bedrijven gevoerd, onder andere via de 
omgevingsdialoog. Daarnaast zijn er over 
alle onderwerpen in de provincie regelmatig 
gesprekken met bedrijven en vinden 
bedrijfsbezoeken door leden van GS plaats.  

2. Welke leden van Gedeputeerde Staten 
hebben, in de zin van de eerste vraag, deze 
bedrijven bezocht? 

2. Ten aanzien van het Project Zanddijk is dit 
gedeputeerde Van der Maas geweest. Voor 
andere onderwerpen leggen alle leden van 
ons college werkbezoeken af. 
 

3. Klopt het dat ambtenaren of andere 
vertegenwoordigers van of namens de 
Provincie hebben in de geest van vraag 1 
onderhavige bedrijven hebben bezocht? 
Willen GS, al dan 
niet onder geheimhouding, de lijst van deze 
personen overleggen aan de Staten? 

3. Ja, in het kader van het 
omgevingsmanagement zijn door de 
ambtelijke projectorganisatie gesprekken 
gevoerd met bedrijven, organisaties en 
bewoners. Nee, wij overleggen geen lijst aan 
de Staten van ambtenaren die gesprekken 
hebben gevoerd. 
 

4. Klopt het dan in de gesprekken met de 
bezochte bedrijven ook de door deze 
bedrijven ondertekende petitie tegen de 
Zanddijkplannen aan de orde is gekomen? 
Zo neen, welke onderwerpen zijn dan wel 
aan de orde gekomen? 
 

4. Nee, de petitie is niet besproken, wel is ons 
een brief gestuurd ondertekend door veel 
bedrijven en die is aan de orde geweest.   De 
verdere onderwerpen zijn divers, afhankelijk 
van het doel van het bezoek. 

5. Klopt het dat in dezelfde gesprekken ook 
verdere zaken als bijvoorbeeld vergunnings- 
of subsidieaanvragen van deze bedrijven aan 
de orde zijn gekomen? 

5. Nee, bij de gesprekken over het Project 
Zanddijk zijn geen vergunnings- of 
subsidieaanvragen van bedrijven aan de 
orde gekomen. 
 

6. Begrijpen GS het gegeven dat sommige van 
de vertegenwoordigers van de bezochte 
bedrijven deze bezoeken soms als 
intimiderend hebben ervaren? Zo neen, 
waarom niet? 
 
 
 

6. Nee, gesprekken over het Project Zanddijk 
zijn op een open en constructieve manier 
verlopen. 



Vragen aan Gedeputeerde Staten Antwoorden van Gedeputeerde Staten 
7. Snappen GS, als ze eerlijk terugkijken op 

deze bezoeken, dat omdat zij vanuit de 
Provincie een koppeling hebben gelegd 
tussen de steun van de bedrijven voor de 
petitie tegen de Zanddijkplannen en een 
soepele behandeling van de aanvragen van 
bedrijven voor bepaalde vergunnings- en 
subsidieaanvragen dat een 
vertegenwoordiger van één van de 
grotere bedrijven in de regio spreekt over 
Zeeland als „‘Palermo aan de Schelde’“? 
 

7. Nee. Deze koppeling is nergens gelegd. Wij 
nemen afstand van de door u in de laatste 
zin opgenomen kwalificatie.  

8. Willen GS aan de Staten doen toekomen, al 
dan niet onder geheimhouding, de lijst met 
bezochte bedrijven en gesproken personen? 

8. Nee, alle bezoeken zijn openbaar en worden 
gecommuniceerd via de reguliere kanalen en 
via de kwartaalrapportages van het Project 
Zanddijk worden Provinciale Staten ook over 
omgevingsmanagement geïnformeerd. 

 

 MIDDELBURG, 22 december 2022 

  

Namens fractie: Forum voor Democratie Gedeputeerde Staten 

 

statenleden Fred Walravens, Robert Koevoets             Drs. J.M.M. Polman 

en Martin Bos  

 A.W. Smit 
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